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Nieuwsbrief maart 2025 

Beste leden, 

Bij deze ontvangt u weer de nieuwsbrief van ‘De Eendracht’. We willen u graag op de hoogte houden van 

de laatste ontwikkelingen binnen de vereniging. En tevens willen we u van harte uitnodigen voor de 

jaarvergadering op woensdag 9 april. We wensen u veel leesplezier.  

Bloemenband 
De Eendracht zal een bloemenband aanschaffen. Door de stoffen band om 

de kist te spannen en deze te voorzien van bloemen, kan er een prachtige 

kist met bloemen gecreëerd worden. Er passen maar liefst 150 tot 200 

bloemen in een bloemenband. Het mooie van een bloemenband om de kist 

is dat familieleden, vrienden en andere genodigden een bloem in de band 

kunnen steken om zo samen uw dierbare met een laatste bloemengroet te 

kunnen omhelzen. 

 

Thea de Wit neemt na 30 jaar afscheid van het bestuur. Hans Rob heeft haar onlangs geïnterviewd 

Interview met Thea de Wit 
‘Ik heb wat met cijfers’ 

Opgewekt zoals altijd ontvangt Thea mij in haar mooie lichte huiskamer 
met koffie en een lekkere punt taart. Thea heeft aangegeven binnenkort 
als bestuurslid en penningmeester van De Eendracht te stoppen. 
Zou je iets willen vertellen over jezelf. Waar ben je opgegroeid? Heb je 
broers en zussen?  
‘Ik ben opgegroeid in Wervershoof. In een gezin met vier broers en drie 
zussen. Waarvan een broer en een zus zijn overleden. We woonden 
tegenover de kerk en de lagere school, de huidige basisschool. Mijn 
ouders hadden een bloembollenbedrijf. Na de lagere school ging ik naar 
de ulo, de latere mulo in Wervershoof. Jan en ik hebben twee zoons, 
Ronald en John en dochter Mirjam. We hebben acht kleinkinderen.’ 
Heb je ook gewerkt naast je gezin? 
‘Na de middelbare school heb ik bij Kool en Co op kantoor gewerkt. 
Later bij notariskantoor Drent in Hoorn  en bij Gezinsverzorging 
Grootebroek. Toen we kinderen kregen stopte ik met werken en deed ik 
vrijwilligerswerk op de Jozefschool. Ik zat in de ouderraad en hielp als 

leesmoeder. Toen onze zoon John naar de kleuterschool ging werd ik peuterleidster in Opperdoes. Dat heb 
ik tien jaar gedaan. Vervolgens vond ik een mooie kantoorbaan bij accountantskantoor Omnyacc De Noord 
in Wervershoof, later in Zwaagdijk. Dat heb ik tot mijn pensioen gedaan, drie dagen per week op de fiets.’ 
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Hoe lang ben je penningmeester bij De Eendracht? 
‘Ik zit nu 30 jaar in het bestuur waarvan 27 jaar penningmeester.’ 
Wat trok je aan om penningmeester te worden? 
‘Ik werd benaderd door Bruun Gieling. En ik heb wat met cijfers. Ik vind dat leuk werk.’ 
Wat drijft je om dit werk zo lang te doen? 
‘Het werk wordt gewaardeerd en er is een prettige sfeer in het bestuur. Het is gezellig.’ 
Kan je iets vertellen over de belangrijkste taken die je als penningmeester hebt? 
‘Onder andere na een begrafenis of crematie de rekening opmaken voor de nabestaanden van de 
overledene. En het bijhouden van de contributie en de ledenlijst.’ 
Wat is een mooi aspect van het werk dat De Eendracht doet voor de gemeenschap? 
‘De Eendracht is niet commercieel omdat het bestuurd wordt door vrijwilligers. Onze organisatie is 
persoonlijk, gemoedelijk omdat je elkaar kent. Iedereen is benaderbaar.’ 
Kan je een bijzonder moment noemen dat je hebt 
meegemaakt tijdens je werk bij de vereniging? 
‘Het plotseling overlijden van John Mol. Dat heeft ons 
aangegrepen. Hij was een geliefd mens. John zat in ons 
bestuur, hij was secretaris.’ 
Heeft jouw werk bij De Eendracht jouw kijk op leven en 
dood veranderd? 
‘Je begrijpt er meer van hoe het reilt en zeilt. En dat er veel 
mogelijk is.’ 
Hoe voelt het om na dertig jaar bestuurslid en 
penningmeester te zijn geweest nu met pensioen te gaan? 
‘Het was een moeilijke beslissing. Wanneer is het goede 
moment om te stoppen? Maar het is prima als er een ander komt, een andere inbreng is ook goed. De 
vergaderingen en de sfeer die er onderling is zal ik wel missen.’ 
Ik weet dat je meer vrijwilligerswerk doet. Kan je daar iets over vertellen? 
‘De Open Tafel in Valbrug en Sint Maartenshof, loten verkopen voor de Zonnebloem, werken in de 
bibliotheek, coördineren van de Nierstichting en ik zing en zit in het bestuur van koor Unciaal. Ik ben verder 
actief in twee andere koren, Four Winds en in het projectkoor The Cats Project.’ 
Hoe maak jij daar tijd voor naast je werk en je gezin? 
‘Goed plannen en goed voor jezelf zorgen. Sporten bijvoorbeeld. En ik heb weinig slaap nodig.’ 
Wat zijn jouw plannen voor de toekomst nu je met ‘pensioen’ gaat? 
‘Ik heb niet echt plannen. Gewoon op dezelfde voet doorgaan met waar ik mee bezig ben.’ 
Dank je wel voor dit interview Thea.  
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Arie Langendijk is al 25 jaar lid van het dragersgilde. 

We willen Arie van harte feliciteren! 
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tijdens de jaarvergadering zal Arie in het zonnetje gezet worden. 

 
 
 

Ook Gerda Bekema onze uitvaartleidsters neemt afscheid van De Eendracht. Hans Rob heeft een interview 
bij haar afgenomen. 

Interview met uitvaartleidster Gerda Bekema 
 

Zodra ik uitgestapt ben op het erf van de fraaie woning van  Gerda Bekema aan de Kolhornerweg komt 

Gerda mij al tegemoet en nemen we plaats in haar gezellige woonkeuken. 

Hoeveel jaar ben je actief geweest voor De Eendracht? 

‘Ik denk een jaar of twintig, waarvan ik de meeste jaren heb samengewerkt met 

Trudy de Lange.’ 

Wat trok je aan om dit werk destijds te doen? 

‘Wat mij aantrok in dit werk was het dierbare gevoel voor de uitvaartzorg wat ik 

van mijn vader Siemon Brattinga (was zelf ook 32 jaar uitvaartverzorger) heb 

overgenomen. Dienstbaar wanneer er een beroep op je gedaan wordt.’ 

Kan je iets vertellen over je eerste ervaring in dit vak? 

‘Na een heel aantal jaren met mijn vader “meegelopen” te hebben, eigenlijk al vanaf mijn 17e jaar, gingen 

mijn ouders voor het eerst op vakantie. Zij waren net weg en daar kwam de melding dat er een jongedame 

die verongelukt was… Dan is het wel even het gevoel van jezelf samenpakken en zo goed mogelijk alles 

proberen te verzorgen en te regelen.’ 

Kun je veranderingen beschrijven die je in de loop der jaren hebt gezien? 

‘Veranderingen sowieso met de uitvoering van de uitvaart. Het is niet meer de uitvaartverzorging,  maar de 

familie zelf die wensen op tafel legt hoe ze het graag willen.’  

Hoe was het eerst dan?  

‘Tientallen jaren geleden zat de familie te wachten op de uitvaartverzorger (vaak een man) die gaat wel 

zeggen wat er kan gaan gebeuren. Weinig eigen inspraak, niet dat dat niet mocht, maar het ging nu één 

keer zo. 
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Tegenwoordig kan en mag er binnen de lijntjes van de wet veel. Dat bieden we dan ook aan. We zijn ‘in’ 

voor bijzondere uitvaarten. En de verandering van de kaartopmaak. Eerst zat je met pen en papier te 

schrijven en nu doe je dat op je laptop. Mijn vader zat vroeger aan de telefoon met de krant de advertentie  

te spellen. Dat moest natuurlijk foutloos. Dat was heel tijdrovend, nu gaat er veel digitaal. Een andere 

verandering is dat families veel zelf doen, bijv. het begeleiden van de kist. Vroeger was er geen keus. Er 

waren gewoon zes dragers van de vereniging. Ik vind het wel 

netjes een mooi in pak gestoken dragersgilde wanneer daar 

vraag naar is.’ 

Aan welke uitvaart of crematie waar jij aan hebt bijgedragen 

heb je de meeste herinnering? 

‘Er is bij elke uitvaart wel een herinnering, bijzondere woorden, 

mooie zang…Wanneer je voor een stoet uitloopt en achter je 

hoor je de hoefijzers van de paarden die een platte wagen 

trekken waarop de kist is geplaatst, dan raakt je dat wel 

wanneer paarden je grote hobby is. En ook eens een uitvaart 

met een peloton politie en mariniers achter de wagen waar de 

kist op stond. En heel veel motorpolitie die de kruispunten 

vrijmaakte, gingen we lopend vanuit een kerk naar het 

crematorium, drie kilometer. Dat was heel bijzonder. Er zijn 

heel veel verdrietige uitvaarten geweest maar daar zeg ik niets 

over want daar zou iemand zich in kunnen herkennen.’ 

Zijn er rituelen of tradities die je dierbaar zijn geworden in je 

werk? 

‘Met aandacht de kist sluiten. Dat is een emotioneel moment. Want je weet gelijk, vanaf nu is het nooit 

meer. En tijdens of na het sluiten van de kist een woordje spreken over wat de afgelopen week ter tafel 

kwam. Dat de nabestaanden getroost mogen worden door mooie herinneringen wanneer ze in een stil 

moment in gedachten zitten’. 

Welke persoonlijke eigenschappen zijn essentieel voor het uitoefenen van dit vak?‘  

‘Geduld en rust uitstralen. Als je van de familie terugkrijgt dat je zoveel rust uitstraalde dan is die houding 

goed geweest. Een uitvaart kan maar één keer en dat moet goedn  en daar doe je absoluut je best voor.’ 

Wat is een moeilijk aspect van je werk? 

‘Oh jee, er zijn wel eens situaties die, hoe zal ik het zeggen, qua moeilijkheidsgraad overeenkomen met wat 

je privé ook zelf doormaakt. En dan raakt het je. En dan heb je uitvaarten van baby’s of  kleine kinderen en 

dan ben je zelf ook mens. Dan sla je ’s nachts wel eens een nachtje over.’ En afscheid nemen, daar hangt 

geen leeftijd aan. Je eigen vader of moeder of..  kun je gewoon nooit missen.’ 

Wat is het belangrijkste advies dat je toekomstige uitvaartleidsters mee zou willen geven? 

‘Wees bewust van je keuze. Voor mij gold als de telefoon gaat dat ik gelijk weg moest. Ook als we 

Sinterklaascadeautjes uitpakten of als Theo zijn verjaardag vierde. Je moet dus altijd bereid zijn om te 

gaan. Nu werken dochter Marloes en ik samen. Je kan dan voor elkaar waarnemen als dat nodig is . Maar ik 

heb het ook jaren alleen gedaan en ja als dan de telefoon ging was ik weg. Verjaardag of niet. Het is geen 

baan van zeven tot vijf. In mijn twintig jaar kraamzorg  voordat ik in 1996 het uitvaartwerk van mijn vader 

overnam, was het niet anders, moest je ook acuut weg om bij een bevalling te assisteren.’ 

Zal de rol van de uitvaartleidster in de toekomst anders zijn dan nu? 

‘Je luistert naar de familie en daarin hoor je al wensen. En dan kun je daar een opzet mee maken.  Je laat je 

betrokkenheid zien. Zo droegen we bij een uitvaart waar de overleden in een rode kist lag een rood shirt 

onder ons zwarte jasje. Dat werd gewaardeerd.’ 

  



5 

Wat zijn je plannen voor de toekomst? 

‘Het lijstje van: ‘Wanneer ik meer tijd heb dan…’ eens af gaan werken. In Opperdoes ga ik ook afbouwen. 

Wij hebben een groot paard, een Shire, een Engels paard en daar is een club van in Nederland. Sinds een 

maand ben ik secretaris van deze club. De Nederlandse Shire Horse Society. Morgen bezoek ik een keuring 

in Lunteren. Daar zullen veel vrijwilligerswerkuren in gaan zitten.’ 

 Wat ga je het meest missen van je werk? 

‘Alles. Mijn uitvaartwerk is mijn passie. Ik zal het echt missen als ik ga stoppen. De families, je komt overal 

binnen. Dat heb ik straks niet meer.  Gelukkig stop ik niet gelijk, wel minderen. Stapsgewijs wennen aan 

een andere invulling van tijd.’ 

Heb je altijd al iets willen doen waar je door je werk niet de kans voor had? 

‘Niet expliciet één ding. Mensen bezoeken. Een rondje fietsen. Paardrijden, mennen met een huifwagen 

voor gehandicapten, dat zou ik graag willen doen. Veel plannen, nu nog goed indelen.’ 

Dank je wel voor dit interview Gerda. 

 

Bestuur naar regiovergadering FKB 

De Eendracht is aangesloten bij de Federatie van Katholieke Begrafenisinstellingen zonder winstoogmerk. 

Ieder jaar verzorgd het FKB een regiovergadering voor de aangesloten uitvaartverenigingen in Noord-

Holland. Afgevaardigden van ons bestuur zijn daar ook altijd bij aanwezig. Gesproken wordt over 

wetgeving, financiën, hoe vereniging bepaalde problemen oplossen, actuele zaken en worden gesprekken 

gevoerd over het beleid van verschillende verenigingen. Notulen van deze vergaderingen zijn te vinden op 

de website van het FKB: https://f-k-b.nl 

 

De Eendracht: Het team van dragers en uitvaartleidsters 

E-mail adres 

Wij hebben nog niet van alle leden een e-mail adres ontvangen. Een aantal van u heeft hier bewust voor 

gekozen en dat is prima. Wanneer u deze nieuwsbrief voortaan wel per e-mail wilt ontvangen (dit scheelt 

papier én is minder belastend voor de leden van het bestuur) kunt u uw e-mail doorgeven via het volgende 

e-mail adres: de_eendracht@outlook.com 

  

mailto:de_eendracht@outlook.com
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Ook  kinderen en jongeren kunnen lid worden van De Eendracht! 

Veel van onze leden hebben kinderen. Ook uw kinderen kunnen lid worden van de vereniging. U mag hen 

natuurlijk altijd eens verwijzen naar onze mooie vernieuwde website om hen te attenderen op de diensten 

van onze mooie vereniging. De jaarcontributie van kinderen tot en met 17 jaar is slechts € 3,00 per kind. 

Kijk gerust eens op: https://www.eendrachtmedemblik.nl/  en meld u aan of stel uw vragen. Wij geven u 

(of uw kinderen of familie/vrienden/kennissen) graag advies of antwoorden op uw vragen.  

Met vriendelijk groet, 

Namens het bestuur van De Eendracht  
Sjaak Pronk, voorzitter 
 
 

 

https://www.eendrachtmedemblik.nl/
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bijlage 1 

Wij nodigen u van harte uit voor onze jaarvergadering van begrafenisvereniging De Eendracht. Deze zal zijn 

op woensdagavond 9 april om 19.30 uur in het St Pieter.    

Jaarvergadering 
Agenda:  

• Welkom   

• Notulen jaarvergadering 2024   

• Agendapunten:   

o Samenwerking met Medemblikker Begrafenis-en Crematievereniging op gebied van 

uitvaartleidsters en dragers.  

o Fotoreportage uitvaartleidsters en dragers en het gebruik hiervan.   

• Jaarverslag 2024  

• Financieel jaarverslag 2024  

• Verslag kascontrole door kascommissie.   

• Nieuwe kascommissie  

• Bestuursverkiezing. Aftredend en niet herkiesbaar Thea de Wit.   

• Ans Kappelhof wordt voorgedragen als nieuwe penningmeester van de vereniging.   

Andere gegadigden kunnen zich tot 1 uur voor aanvang vergadering melden bij voorzitter Sjaak 

Pronk van de vereniging via e-mail: de_eendracht@outlook.com 

 

• Spreektijd dragers    

• In het zonnetje: Arie Langedijk 25 jaar drager.    

• Spreektijd uitvaartleidsters    

• In het zonnetje: Gerda Bekema  

• In het zonnetje: Thea de Wit  

• Rondvraag    

• Afsluiting    
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 Bijlage 2 

 

Notulen jaarvergadering 18 mei 2024  

 
1. Welkom   

Sjaak opent met een prachtig woordje, thema: verandering.  

Afmeldingen: Kees Hoek, Inke Pronk, Ad Glim, Gerda en Marloes Bekema, Ton Kroezen.  

  

2. Notulen jaarvergadering 2023   

Op of aanmerkingen: Er zijn geen aanmerkingen. De notulen van vorig jaar worden goedgekeurd.  

  

3. Agendapunten:   

-Er is een aanpassing gedaan in het huishoudelijk reglement: De vergoeding bij stilgeboren kinderen is 

veranderd. Het stond erg moeilijk beschreven. Hier is de tekst gemakkelijker leesbaar herschreven.  

-De dragers hebben nieuwe kleding. Er zijn foto’s van de nieuwe kleding aan de leden getoond. De 

oude kleding blijft uiteraard ook beschikbaar, zodat er een keuze gemaakt kan worden per uitvaart 

door de nabestaanden.  

-De vereniging heeft 2 nieuwe katheders. De katheders worden getoond in de zaal. Iedereen vindt ze 

erg mooi.   

-Er is een peiling gehouden onder de leden: Zijn er leden die mensen kennen of wel eens gehoord 

hebben dat zij de uitvaart niet door ‘De Eendracht’ willen laten verzorgen omdat men denkt dat De 

Eendracht alleen uitvaarten van katholieken verzorgd? Niemand van de leden heeft dit geconstateerd 

en de leden geven aan dat dit geen probleem zou moeten zijn. Trudy de Lange denkt dat dit niet 

uitmaakt of het katholiek is, of niet. Malinda Bruijns denkt dat mensen denken dat je lid moet zijn van 

de vereniging. Lia Bot: ‘Je kunt ook op de katholieke begraafplaats begraven worden als je geen lid 

bent’.   

  

4. Jaarverslag 2023  

-Het jaar 2023 stond gelukkig niet meer in het teken van Corona en de daaruit voortvloeiende 

maatregelen ten aanzien van de uitvaartverzorging.  

-In 2023 hebben we 12 uitvaarten mogen verzorgen. Hiervan waren er 7 crematies en 4  

begrafenissen. 1 lichaam is ter beschikking gesteld aan de wetenschap.  

-7 van het totaal aantal uitvaarten hebben we verzorgd voor leden en 5 voor niet-leden.  

-De landelijke, regionale en ledenvergaderingen zijn bezocht door een aantal van onze bestuursleden.  

-In 2023 hebben zich 3 nieuwe leden ingeschreven.  

-In 2023 hebben we na afloop van de algemene ledenvergadering ons tweejaarlijks uitje gehad met de 

uitvaartleidsters, dragers en bestuur. Hiervan zal tijdens de algemene ledenvergadering van 2024 een 

mooie compilatie worden getoond, gemaakt door Nico Groot.  
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-In 2023 is een start gemaakt met het uitzoeken van nieuwe kleding voor de dragers. Ook hiervan 

heeft u tijdens deze vergadering een voorproefje kunnen zien.  

-In 2023 hebben we de wensenlijst die leden kunnen invullen geüpdatet en aangepast naar de wensen 

en behoeften anno2023. De nieuwe versie is geplaatst op de site. We adviseren iedereen hier eens 

naar te kijken. Het is een mooie lijst waar u veel van uw wensen rondom uw uitvaart alvast kunt 

vastleggen.  

  

5. Financieel jaarverslag 2023   

Op de balans staat nog te ontvangen per 31-12-’23 een bedrag van   

€ 13. 894,- Dat is inmiddels ontvangen. Ook de opstaande posten zijn voldaan. Er zijn in 2023 geen 

grote investeringen gedaan.  

  

Om de 3 jaar wordt er een actuarieel rapport opgemaakt door de heer Voois, werkzaam bij Actwell 

Notarissen.  

Dit bureau berekent aan de hand van het aantal leden, het aanwezige vermogen, de contributie en 

vergoeding ten gunste van de leden; de voorziening.   

In 2021 is er een actuarieel rapport opgemaakt. Dus volgend jaar zal dit weer gebeuren.  

  

Het aantal leden per 31 december 2023 bedroeg 664  

Het ledenaantal daalt door overlijden en opzegging  

  

Aantal mannen: 316  

Aantal vrouwen: 303  

Aantal jongens :  26  

Aantal meisjes: 19  

  

We hebben 12 uitvaarten mogen verzorgen in 2023. Eén lid is begraven en 6 leden zijn gecremeerd, 3 

niet-leden zijn begraven en 1 niet lid is gecremeerd. Het lichaam van 1 lid is ter beschikking gesteld aan 

de wetenschap.  

  

6. Verslag kascontrole door kascommissie.   

Trudy de Lange en Ton Kroezen hebben de kas gecontroleerd. Zij vermelden dat het geheel duidelijk 

omschreven was en netjes verzorgd. De kas is door de kascommissie goedgekeurd.  

  

7. Nieuwe kascommissie  

Trudy de Lange is aftredend. Inke Pronk heeft zich als nieuwe kandidaat aangemeld en Marijke 

Hoogendijk meldt zich aan als reserve.   

  

8. Bestuursverkiezing  

Er zijn op dit moment geen bestuursleden herkiesbaar. Een lijst is opgesteld wie wanneer aftredend of 

herkiesbaar gesteld wordt.  

  

9. Filmpje  

Nico Groot heeft een prachtig filmpje gemaakt van het uitje met dragers, uitvaartleidsters en bestuur. 

Dit filmpje is vertoond tijdens de vergadering  
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10. Spreektijd dragers    

-Hoe weet je wat je aan moet als drager. Dit is afhankelijk van het weer. Het wordt vlak voor de 

uitvaart met elkaar afgesproken.  

-De nieuwe dragers worden voorgesteld aan de leden: René Roelants, Bert Biersteker, Ton Arents en 

Ton Pronk.  

  

11. In het zonnetje:   

Aftredende dragers Thomas van Hulsen en Nico Groot. Zij werden beiden toegesproken door de 

voorzitter en hartelijk bedankt voor hun jarenlange inzet. Beiden krijgen als cadeau een prachtig 

geschilderd portret van zichzelf. Ook de bloemen ontbreken natuurlijk niet.  

  

12. In herinnering Cor Hoogendijk  

Ook Jannie de vrouw van drager Cor Hoogendijk die in oktober is overleden werd ook toegesproken 

door de voorzitter. Met hartelijke woorden werd Cor herdacht en ook Jannie kreeg bloemen en een 

mooi portret van haar man.  

  

13. Spreektijd uitvaartleidsters    

Ellen wil iedereen bedanken voor de fijne samenwerking. Ook de uitvaartleidsters zijn heel blij met de 

nieuwe dragers. De geluidsinstallatie is de laatste uitvaart helaas overleden. Er wordt toestemming 

gevraagd om een nieuwe te mogen kopen. Het bestuur keurt dit goed. Er gaat gezocht worden naar 

een nieuw draadloos en draagbaar apparaat (b.v. JBL).  

Er heeft onlangs binnen de vereniging de allereerste uitvaart op de natuurbegraafplaats 

plaatsgevonden.   

Er wordt een band aangeschaft voor rond de kist. Daarin kunnen bloemen worden gestoken.  

De uitvaartleidsters willen dat het bestuur in gesprek gaat met het nieuwe kerkbestuur. Er zijn 

onduidelijkheden omtrent verwachtingen van elkaar. Wat is wie zijn taak? En hoe zit het met de 

bereikbaarheid, wie is eerste contactpersoon etc.?  

Het bestuur zegt toe in gesprek te gaan met het parochiebestuur.  

  

14. Introductie nieuwe uitvaartleidster   

Het bestuur is heel blij met de ondersteuning van de nieuwe uitvaartleidster Malinda Bruijns. Zij is 

voorgesteld aan de leden en heeft ter attentie een badge ontvangen en visitekaartjes.   

  

15. Rondvraag    

De heer Gieling vraagt of de vereniging nog een kamerscherm bezit. Dit is inderdaad waar en deze 

wordt ook regelmatig gebruikt.  

Ton Pronk vraagt het bestuur of de vereniging kan helpen bij vragen over oude polissen van 

uitvaartverzekeringen. Het bestuur geeft aan dat zij zich hier niet in mengen kan. Hierop heeft Trudy 

de Lange dat er een site bestaat waarop je kunt zien of je nog oude polissen hebt lopen. Trudy zal de 

site aan het bestuur doorgeven. Het bestuur zal het weer doorgeven aan de leden.  

Trudy is ook heel blij dat Malinda de nieuwe uitvaartleidster is geworden. Zij vindt het fijn dat het 

iemand is uit Medemblik. Door Malinda zullen zich ook weer nieuwe mensen bij de vereniging 

aansluiten.   

Ellen Groot vraagt het bestuur de jaarvergadering weer op een doordeweekse avond te plannen. Dit is 

een vraag van meerdere mensen. Het bestuur zal dit meenemen en komt hierop terug.  
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Lia Bot wil het bestuur bedanken voor de attentie die zij kreeg na haar struikelpartij. Dit kon zij erg 

waarderen.  

  

16. Afsluiting    
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Bijlage 3 

Het kabinet wil het mogelijk maken dat iemands lichaam na overlijden wordt opgelost in 

een warme vloeistof. Dit proces heet alkalische hydrolyse, of ook wel resomeren.  
 

Er zijn al langer plannen om dit toe te staan, onder meer omdat het duurzamer zou zijn dan andere methoden: de 

Gezondheidsraad adviseerde er in 2020 positief over. Het toenmalige kabinet kondigde wetgeving aan. De huidige 

minister van Binnenlandse Zaken, Uitermark, heeft nu een concept voor een nieuwe wet gepubliceerd. Burgers en 

organisaties kunnen er de komende tijd op reageren. Het is de bedoeling dat het voorstel later naar de Tweede 

Kamer wordt gestuurd.  

 

Veel belangstelling voor mogelijkheid  
Uitermark benadrukt dat er in Nederland al enige jaren belangstelling is voor de mogelijkheid van resomeren. In een 

onderzoek in 2017 zei een kwart van de bevolking deze methode in overweging te willen nemen als bestemming 

voor hun lichaam. Volgens het kabinet voldoet het aan een maatschappelijke behoefte. Ook de Tweede Kamer vroeg 

erom. Andere mogelijkheden blijven begraven, cremeren, terbeschikkingstelling aan de wetenschap en (in 

bijzondere gevallen) een zeemansgraf. Het kabinet noemt het van groot belang dat het lichaam van een overledene 

op een waardige en respectvolle manier wordt behandeld en dat zoveel mogelijk rekening wordt gehouden met de 

wensen van de overledene. 

 

Ook andere moderniseringen  

In het concept staan ook andere voorstellen om de regels te moderniseren. Zo wordt begraven binnen 24 uur 

vergemakkelijkt. In de joodse en islamitische 

godsdienst is een begrafenis binnen 24 uur 

de gewoonte. En artsen en de politie krijgen 

meer bevoegdheden om onderzoek te doen 

aan het lichaam van een overledene als er 

aanwijzingen zijn voor een niet-natuurlijke 

dood. Het is de bedoeling dat ook de naam 

van de wet verandert: “Wet op de 

lijkbezorging” wordt “Wet bestemming 

lichamen van overledenen”.  

 

Bron NOS nieuws, 08-10-2024, Sjaak 

(nieuwsbrief FKV okt 2024) 


